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• Nezadovoljstvo
na Tovarniški ulici

Letos smo po letu dni razkopavanja končno dočakali ureditcv To-
varniške ulice v Zeleni jami. Razsvetljava je sedaj zelo dobra in prav
taKa je tudi zamisel obeh zelenic ob stranch ulice — vendar samo na
papirju...

To najbolj občutimo tisti. ki se vsak dan vozimo po tej ulici proti
mestu. Ker je zelo prometna. bi morali projektanti gledati na varnejši
potek prometa po njej in na številne parkirne prostore ob njej. ki jih
ne manjka samo tu, ampak po vsej nepremišljeno (kar se tiče prome-
ta) urejevani Ljubljani.

Tako morajo sedaj stanovalci Tovarniške ulice avtomobile puščati
kar na cestišču, ker se pač na travo oz. na zemljo. ki pa je za sedaj sploh
še ni. ne da zapeljati. Cestišče pa je tako ozko, da moramo vozniki
med parkiranimi vozili uprizarjati pravi »slalom«, da se želeno prehiti
do konca ulice. O normalnem srečevanju dveh vozil na tej ulici pri
takem načinu parkiranja pa sploh ne moremo govoriti.

Dogajati so se že začele manjše promctne nesreče in če pomislimo
na to, da ulica sploh še ni popolnoma dokončana, lahko ugotovimo, da
jc to lc malo prekmalu.

Staro Tovarniško ulico. ki pa je bila prostoma, borno lahko samo še
pngrešali...
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